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Abstract (en)
[origin: WO8808792A1] A matrix printing head comprises swinging-armature magnets (3, 4, 5) in an annular arrangement in a metal body (1).
The armature (5) is pivotally mounted in a distance holder (70, 71, 71A), and electromagnets (3, 4; 3A, 4A) are symmetrically arranged on either
side of the armature (5). One of each pair of electromagnets serves as a resetting electromagnet. A drive circuit for the starting and resetting
electromagnets (3, 4; 3A, 4A) is described. Fast and highly accurate printing is thereby obtained.

Abstract (de)
Nadeldruckkopf mit Klappankermagneten (3, 4, 5) die in ringförmiger Anordnung in einem Metallkörper (1) angeordnet sind. Der Anker (5) ist
in einem Abstandshalter (70, 71, 71A) schwenkbar gelagert, und beidseitig des Ankers (5) sind Elektromagnete (3, 4; 3A, 4A) spiegelbildlich
angeordnet, von denen jeweils einer als Rückstell-Elektromagnet dient. Eine Ansteuerschaltung für die Anzugs- und Rückstell-Elektromagnete (3,
4;3A, 4A) ist geoffenbart. Hohe Abdruckgenauigkeit und -geschwindigkeit wird erreicht.
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